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Hierbij nog de opmerkingen van uit IGJ op het voorstel van LCG tav de niet reguliere middelen

10 2e

Naast wat tekstuele suggesties betreft dit enkele inhoudelijke opmerkingen
zie ook de bijlage met trackchanges en opmerkingen

1 In het voorstel ontbreekt een rol voorde ijzeren voorraad bij RIVM Deze wordt niet als mogelijkheid benoemd en zou

hierwel een rol kunnen spelen
2 In het voorstel worden Fentanyl en Morfine genoemd als producten die op een 3 17 toestemming zijn geimporteerd

Echter voor deze producten is nooit een 3 17 toestemming afgegeven voor IGJ Als hiervan grotere voorraden aanwezig

zijn bij ziekenhuizen groothandels of registratiehouders dan zou dit niet in dit voorstel meegenomen moeten worden

is eigen bedrijfsrisico
3 In de tabel staat ook benoemd chloroquine Deze komt in de tekst zelf niet voor Valt deze nu wel of niet onder het

voorstel

Met vriendelijke groet
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Onderwerp RE Notities actiepunten Strategisch overleg 9 juli voorstel LCG niet reguliere middelen
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Inhoudelijk heb ik geen opmerkingen op het voorstel m b t de geimporteerde geneesmiddelen Wel zouden we als

RIVM DVP graag actief betrokken worden bij het uitwerken van optie 2 zoals

voren bracht

ook tijdens ons overleg naar10 2e

Het plotseling moeten opslaan van grote hoeveelheden niet geregistreerde geneesmiddelen heeft nogal wat

voeten in aarde en ik kan me voorstellen dat hierbij een beroep op DVP gedaan zal worden Het is voor ons

belangrijk om in dat geval ruim van te voren te weten wat er gaat spelen en ook om actief mee te denken over wat

er mogelijk is Zo hebben we bijvoorbeeld in het geval van het opslaan van grondstoffen een speciale vergunning

nodig die we nu niet hebben Daarnaast is onze opslagruimte natuurlijk niet onbeperkt met name als het gaat om

gekoelde opslag Tevens lijkt het me belangrijk dat er afspraken komen over eigenaarschap en

verantwoordelijkheden indien VWS dit soort producten inkoopt en DVP ze opslaat en beheert Ik denk dat we er

verstandig aan doen om op korte termijn hierover al van gedachten te wisselen ik zouden dan ook

graag een gesprek plannen met VWS laten we dat even buiten deze mailwisseling om doen

Hartelijke groet
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